
Uspeh šolske košarkarske
reprezentance VI. gimnazije

Februarja meseca je bilo v
Ljubljani področno prvenstvo
dijakov srednjih šol v košarki.
Prvenstvo je organiziral mestni
center šolskih športnih društev.
Prijavilo se je osemnajst ekip,
med njimi tudi VI. gimnazija
Moste. Tekmovanje je potekalo
v telovadnici TVD Partizan
Tabor in Železarske elektro-
kovinarske šole.

Naša reprezentanca na prven-
stvo ni šla nepripravljena. Že
prej smo odigrali več prija-
teljskih tekem in se udeležili
večine treningov, ki so jih orga-
nizirale ljubljanske srednje šole,
med njimi tudi velikega tre-
ninga ob dnevu republike, ki ga
je organizirala naša gimnazija.
Enkrat tedensko tudi vseskozi
vadimo pod vodstvom pro-
fesorja Tomaža Skulja, žal pa
nekaj igralcev vadi pri KK slo-
van in KK Bežigrad 74.

V predtekmovanju je naša re-
prezentanca dosegla naslednje
rezultate: VI. gimnazija : Po-
klicna ŽEKŠ 17:8, TŠ -
elektro smer : VI. gimnazija
12:8, VI. gimnazija : Zdrav-
stveni šolski center 32:8 in se
uvrstila v polfinalno skupino,
kjer je dosegla naslednje rezul-
tate: I. gimnazija : VI. gim-
nazija 28:30, VI. gimnazija :
gimnazija Šentvid 20:0 (b.b.).

V drugi polfinalni skupini je
o uvrstitvi v finale odločal derbi
med ŠC za blagovni promet in
gimnazijo Vič. Zmagal je ŠC za
blagovni promet.

Finale je bil 11. marca. Za
finalno tekmo nismo imeli kdo
ve kakšnih priprav. Pred tekmo
smo se domenili za načrt igre in
profesor Skulj nas je psihološko
pripravil za borbeno igro. Zave-
dali smo se, da smo kot posa-
mezniki slabši in smo se zato
dogovorili za strogo kolektivno
igro. Tekma je bila zato napeta
in na visoki košarkarski ravni,
vendar smo bili na koncu ,,pre-
kratki". Rezuliat je bil 62:60 v

korist ŠC za blagovni promet.
Za uspeh so zaslužni: teh-

nični vodja in trener ekipe To-
maž Skulj, kapetan Mesojedee
in igralci Kramberger, Lebar,
Leič, Bajec, Šircelj, Jadek, Ro-
zina, Štukelj, Černič, Lotrič,
Škrinjar. Ob uspehu je kapetan
ekipa Marko Mesojedec dejal:
,,Za ta uspeh smo zaslužni vsi,
skupaj s profesorjem Skuljem.
Žal smo bili v finalu kljub bor-
benosti prekratki, predvsem za-
radi premajhne višine igralcev.
Uspeh pa je že uvrstitev v fi-
nale. Mogoče je k temu pri-
pomogel tudi ugoden žreb."
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